

附件 - 旅發局「夏日賞賞你」第二批限量獎賞商戶及優惠名單 (截止 7 月 26 日中午 12 時)
Appendix - 2nd Batch "Limited Quota Offers" of HKTB Hot Summer Deals (as of 26 July, 12noon)

尚有更多優惠，詳情稍後公布。

More offers will be available. Details will be announced soon.

第二批 - 推出日期：2022 年 7 月 28 日 (星期四)

2nd Batch - Launch Date: 28 Jul 2022 (Thursday)

Participating Merchant	參與商戶	優惠	Offer
BRICK LANE	BRICK LANE	以優惠價 HK\$280 享用紅屋牛排 (原價 HK\$680)	Special Price of HK\$280 for Porterhouse Steak Big (Original Price: HK\$680)
CHERRY	CHERRY 床上用品	特選 25 折優惠購買抗菌活力枕 或 100% 超頂級桑蠶絲四季被(雙人 4 尺) (原價 HK\$2,799, 優惠價 HK\$699.8)	Enjoy 75% off on Antibacterial Pillow or 100% Natural Silk Comforter (Double Size 4ft (Original Price: HK\$2,799, Discounted Price: HK\$699.8)
Chinese Arts & Crafts (HK) Ltd	中藝 (香港) 有限公司	凡購物滿 HK\$5,000 即減 HK\$1500	Enjoy HK\$1,500 off upon net spending of HK\$5,000 or above
Citylink	領域	凡購買手機產品淨額滿 HK\$3,000 即減 HK\$1,000 (APPLE 產品除外)	Enjoy HK\$1,000 off upon net purchase of HK\$3,000 or above on mobile products (Except APPLE products)
Cookies Quartet	曲奇四重奏	以優惠價 HK\$132 購買蝴蝶酥禮盒 2 盒 (原價 HK\$396)	Special Price of HK\$132 for two Palmier GiftSets (Original Price: HK\$396)
Coral Sea Ferry Service Company Limited	珊瑚海船務有限公司	特選 25 折優惠購買維港水上單車及東龍島二人套票	75% off on Harbour Fun & Tung Lung Island Package for Two
Dao Cheng Taiwanese Restaurant	稻埕飯店	凡單一消費滿 HK\$400 即減 HK\$68 (只限堂食)	Enjoy HK\$68 off upon single transaction of HK\$400 or above (dine-in only)
DiVino Wine Bar and Restaurant	DiVino Wine Bar and Restaurant	以優惠價 HK\$360 享用 DiVino 優惠晚餐 (原價 HK\$600)	Special Price of HK\$360 for DiVino Wine Bar and Restaurant Offer Dinner Set (Original Price: HK\$600)

Eugene Baby	荷花親子	凡購買原價貨品滿 HK\$1,600 即減 HK\$1,200	Enjoy HK\$1,200 off upon spending HK\$1,600 or above on original-priced items
Fu Rong	映水芙蓉	特選 25 折優惠享用細味巴蜀套餐 (一位用) (原價 HK\$792, 優惠價 HK\$198)	Enjoy 75% off on Sichuan Tasting Menu for 1 pax (Original Price \$792, Discounted Price: HK\$198)
GOLDEN BULL	金牛苑	以優惠價 HK\$2,690 享用指定 6 人餐 (原價 HK\$4,010)	Special Price of HK\$2,690 for Designated Set Menu for Six (Original Price: HK\$4,010)
Her own words	Her own words	凡單一發票購買正價貨品滿 HK\$500 即減 HK\$375	Enjoy HK\$375 off upon single purchase of HK\$500 or above on regular-priced items.
Ho Hung Kee (1946) Congee & Noodle Shop	何洪記(1946)粥麵專家	凡單一消費滿 HK\$200 即減 HK\$160	Enjoy HK\$160 off upon single transaction of HK\$200 or above
Hong Kong Tea House	香江茶園	凡單一消費滿 HK\$500 即減 HK\$300	Enjoy HK\$300 off upon single transaction of HK\$500 or above
Imperial Bird's Nest International Co Ltd	官燕棧國際有限公司	以優惠價 HK\$368 購買官燕棧家庭裝金絲燕皇 100 克 x 3 (原價 HK\$888)	Special Price of HK\$368 for Imperial Bird's Nest Family Pack (Golden Silky Bird's Nest 100g x 3 bottles) (Original Price: HK\$888)
Jin Gong Guan	金公館	於晚市惠顧任可食品滿 HK\$300 可作 HK\$40 使用	Enjoy HK\$40 off upon single transaction of HK\$300 or above (dinner only)
Kee Wah Bakery	奇華餅家	購買奇華餅家指定產品正價滿 HK\$250 即減 HK\$100	Enjoy HK\$100 off upon single purchase of HK\$250 or above (at retail price) on selected Kee Wah products
KiKi Noodle Bar	KiKi 麵店	特選 25 折優惠享用指定套餐 (原價 HK\$148, 優惠價 HK\$37)	Enjoy 75% off on Designated Set Menu (Original Price: HK\$148, Discounted Price: HK\$37)
King Fong Bing Teng	瓊芳冰廳	凡消費滿 HK\$100 即減 HK\$20 (只限堂食)	Enjoy HK\$20 off upon single transaction of HK\$100 or above (dine-in only)
Kung Tak Lam Shanghai Vegetarian Cuisine	功德林上海素食	功德林素食『八人歡聚宴』優惠價 HK\$499 (原價 HK\$2,499)	Special Price of HK\$499 for Kung Tak Lam Joyful Set for Eight (Original Price: HK\$2,499)
LEGOLAND® Discovery Centre Hong Kong	香港樂高®探索中心	特選 25 折優惠購買夏日遊套票	75% off on Summer Fun Package
Meiriki	日本命力	凡單一消費滿 HK\$100 或以上即減 HK\$75	Enjoy HK\$75 off upon single purchase of HK\$100 or above

MeokBang Korean BBQ & BAR	焗八韓烤	凡單一消費滿 HK\$100 即減 HK\$75	Enjoy HK\$75 off upon single transaction of HK\$100 or above
MiDes	MiDes	凡消費滿 HK\$500 即減 HK\$200	Enjoy HK\$200 off upon purchase of HK\$500 or above
MONOPOLY Dreams HK™	香港大富翁夢想世界™	特選 25 折優惠購買大富翁夢想世界™ 超值套票 (入場券 1 張及爆谷 1 份)	75% off on MONOPOLY DREAMSTM Value Package (1 admission ticket and popcorn)
mothercare	mothercare	以優惠價 HK\$29 購買 NotTooBig 竹纖維嬰孩連身睡衣(兩件裝) (原價 HK\$299)	Special Price of HK\$29 for NotTooBig Bamboo Sleepsuit (2-pack) (Original Price: HK\$299)
Mou Mou Club	牛涮鍋	特選 25 折優惠享用極罕穀飼牛封門柳、日本九洲白豚肉之晚市放題 (原價 HK\$288, 優惠價 HK\$72)	Enjoy 75% off on Beef Thick Skirt & Japanese Kyushu Pork All-You-Can-Eat Dinner (Original Price: HK\$288, Discounted Price: HK\$72)
New Youth	新青年	凡購買正價貨品滿 HK\$300 或以上即減 HK\$200	Enjoy HK\$200 off upon single purchase of HK\$300 or above on regular-priced items
Nobletime Ltd	Nobletime Ltd	特選 25 折優惠購買 Hot Toys Marvel Studio Disney + Cosbaby 盲盒套裝 (原價 HK\$552, 優惠價 HK\$138)	Enjoy 75% off on Hot Toys Marvel Studio Disney + Cosbaby Blind Box Set (Original Price: HK\$552, Discounted Price: HK\$138)
Olive Cafe	Olive Cafe	以優惠價 HK\$98 享用人生的旅途二人餐 (原價 HK\$498)	Special Price of HK\$98 for 'The Journey of Life Set' for Two (Original Price: HK\$498)
OMQ Dining Room	老夫子餐館	於晚市惠顧任可食品滿 HK\$100 可作 HK\$20 使用	Enjoy HK\$20 off upon single transaction of HK\$100 or above (dinner only)
On-Yasai	溫野菜	特選 25 折優惠享用 2 人晚市溫野菜套餐 (原價 HK\$975, 優惠價 HK\$243.8)	Enjoy 75% off on 2-diners On-Yasai Set Dinner (Original Price: HK\$975, Discounted Price: HK\$243.8)
ORiental TRaffic	ORiental TRaffic	憑券購買正價鞋款滿 HK\$600 即減 HK\$450	Enjoy HK\$450 off upon single purchase of HK\$600 or above on regular-priced items
Pak Shing Tong	百成堂	特選 25 折優惠購買百成堂湯包組合 (原價 HK\$100, 優惠價 HK\$25)	Enjoy 75% off on PST Soup Pack (Original Price: HK\$100, Discounted Price: HK\$25)
Peace Cuisine	和平飯店	特選 25 折優惠享用 2 人套餐 (原價 HK\$631.3, 優惠價 HK\$157.8)	Enjoy 75% off on Set for 2 (Original Price: HK\$631.3, Discounted Price: HK\$157.8)

Pricerite	Pricerite 實惠	凡於 Pricerite 實惠門市購買家品滿 HK\$250 即減 HK\$100	Enjoy HK\$100 off upon net spending of HK\$250 or above on household products at Pricerite stores
Seiko	精工	凡購買正價貨品滿 HK\$2,000 即減 HK\$1,000	Enjoy HK\$1,000 off upon single purchase of HK\$2,000 or above on regular-priced items
Sportful Garden Restaurant	陶源酒家	凡單一消費滿 HK\$100 即減 HK\$75	Enjoy HK\$75 off upon single transaction of HK\$100 or above
Sugarman	Sugarman	以優惠價 HK\$199 購買指定 T-shirt (原價 HK\$799)	Special Price of HK\$199 for designated T-shirt (Original Price: HK\$799)
THERMOS	THERMOS 膳魔師	特選 25 折優惠購買 FFM 系列 500 毫升保溫瓶(原價 HK\$368, 優惠價 HK\$92)	Enjoy 75% off on FFM 500ml Vacuum Insulated Bottle (Original Price: HK\$368, Discounted Price: HK\$92)
The Drunken Pot	酒鍋	以優惠價 HK\$612 享用四人雞煲套餐 (原價 HK\$2,044)	Special Price of HK\$612 for Chicken Pot Set Meal for Four (Original Price: HK\$2,044)
TMF	家匠 TMF	凡訂造傢俬滿 HK\$80,000 即減 HK\$6,000	Enjoy HK\$6,000 off upon single transaction of HK\$80,000 or above
Vita Green	維特健靈專門店	以優惠價 HK\$299 購買 3+5 益生元·菌™ 28 包 1 盒(原價 HK\$459)	Special Price of HK\$299 for 1 box of Naturo Vita 3+5 Pre Pro Biotics 28's (Original Price: HK\$459)
Wai Shing Wine & Spirits	偉成洋酒	凡購買任何紅/白餐酒 (汽酒及香檳除外) 滿 HK\$300 即減 HK\$200	Enjoy HK\$200 off upon single purchase of HK\$300 or above on any red/white wine (except sparkling wine and champagne)
Waigo Hobby	偉高模型	凡消費滿 HK\$2,000 即減 HK\$1,000	Enjoy HK\$1,000 off upon single transaction of HK\$2,000 or above
WAN KEE	允記	凡購買正價貨品滿 HK\$300 或以上即減 HK\$200	Enjoy HK\$200 off upon single purchase of HK\$300 or above on regular-priced items
Water World OceanPark Hong Kong	海洋公園水上樂園	75 折購買水上樂園入場門票	25% off on Water World Admission Ticket
Yat Yuen Tong	一元堂	凡購買指定冬蟲夏草、花膠、燕窩、蔘茸、保健產品滿 HK\$1,000 即減 HK\$668	Enjoy HK\$668 off upon single purchase of HK\$1,000 or above on designated Cordyceps, Fishmaw, Bird's Nest, Ginseng or Health Supplements

以上參與商戶名單和優惠將持續更新，恕不另行通知。詳情一概以活動網站為準。

The above list of merchants and offers will be constantly updated without further notice. Please refer to the campaign website for the actual offers.

活動網站：<https://www.discoverhongkong.com/hk-tc/hot-summer-deals.html>

Website: <https://www.discoverhongkong.com/hk-eng/hot-summer-deals.html>